



艾斯飛利國際有限公司
Asfalís International Ltd.
已通過驗證之客戶使用驗證標誌
USE OF CERTIFICATION LOGO BY CERTIFIED CLIENT

ASF 標誌必須與認證編號搭配使用。

ASF logo mark has to be used along with certificate number.

ASF 標誌僅限於涉及(證書所載明)認證範圍之往來書信、行銷廣告素材。

Use of logo is restricted to correspondence, advertisement, and promotional material that is directly applicable to the scope of Certification / registration as shown on the certificate.

ASF 標誌可以使用黑白兩種顏色，但如果使用多色，則顏色/深淺應與 ASF 認證標誌或本文件上印刷的標誌所示的顏色和深淺一致。

The ASF logo can be used in black and white color, but if multi-color is used the colors/ shade should be in accordance with Color and shades shown in ASF Certification mark or logo printed on this document.

ASF 標誌可能會根據可用空間從美學角度進行放大或縮小，例如在木板或廣告牌上可以放大尺寸，而在信頭或文具或名片上可以適當縮小尺寸。

The ASF logo may be enlarged or reduced aesthetically depending upon space available, for example on boards or hoardings size can be enlarged, while on letter heads or stationeries, or visiting cards size can be appropriately reduced.

ASF 標誌不應暗示產品或服務已通過 ASF 認證；只有管理體系通過認證。因此，禁止在任何實驗室測試報告、校準報告或檢驗報告上使用 ASF 認證標誌。

The ASF logo should not be used in such manner as to allude that the product or service has been certified by the ASF. It is only the management system that has been certified. Therefore, it is prohibited to use our mark of certification on any Lab Test report, Calibration report or inspection report.

不得在未附該組織已獲認證說明情況下，在產品或產品包裝上加貼認證標誌。

The certification mark/ logo shall not be put on product or product packaging without carrying narration denoting that the organization is certified.

證書暫停或撤銷後，客戶不得使用標誌。

Upon suspension or withdrawal of the certificate the mark of logo shall not be used by the client.

如有違反，ASF 保留撤銷/暫停/撤銷註冊證書的權利，直至侵權行為被撤銷。將啟動法律行動。

If violated, ASF reserves the right to revoke/suspend/ withdraw the registration certificate until the infringement has been nullified. Initiation of legal action will be done.

ASF 標誌為本公司專有財產，僅允許獲得本公司授權的組織使用。

ASF logo is exclusive property of the Asfalís International Ltd. and can be used only by organizations having authorization from the Asfalís International Ltd.